
Iată  unde  sunt  amplasate,
săptămâna  aceasta,
containerele  pentru  deșeuri
voluminoase  ale  Polaris  M
Holding
22 mai 2024 13:46

Săptămâna aceasta, containerele speciale
pentru colectarea deșeurilor voluminoase
sunt  amplasate  în  cartierele  Abator  și
Far:  strada  Stadionului,  bl.H16A
(platforma  038)  și  aleea  Stânjeneilor,
lângă cămin SOCEP (platforma 100).
Ce  puteți  depozita  în  aceste  containere:  mobilier  vechi
deteriorat, canapele, rafturi, dulapuri, saltele, uși, obiecte
de uz sanitar, mochete, calorifere, etc.

Ce NU puteți depozita în aceste containere: deșeuri menajere,
deșeuri rezultate din construcții sau demolări, deșeuri de
echipamente  electrice  și  electronice,  deșeuri  reciclabile
(hârtie, carton, plastic, metal, sticlă).

Graficul  de  colectare  a  deșeurilor  voluminoase  poate  fi
consultat  pe  site-ul  Primăriei  Municipiului  Constanța,  la
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secțiunea „Mediu”.

În afara acestor bene amplasate temporar în toate cartierele
orașului,  constănțenii  pot  duce  permanent  deșeurile
voluminoase la centrul de colectare situat pe bulevardul Aurel
Vlaicu, nr.290 A, telefon: 0723 372 163.

Depozitarea sau abandonarea pe domeniul public al municipiului
Constanța  a  deșeurilor  constituie  contravenție  și  se
sancționează  conform  normelor  legale  în  vigoare.

Av.  Elena  Cerchez,  candidat
la Consiliul Local din partea
PSD:  „Puterea  şi  unitatea
echipei  noastre  vor  aduce
schimbarea în Mangalia!”
22 mai 2024 13:46

Avocat  din  anul  noiembrie  2004,  Elena
Cerchez  candidează  pentru  un  loc  în
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Consiliul Local Mangalia din partea PSD
Mangalia.

Aţi intrat de curând în politică. Ce v-a determinat să
faceţi acest pas deloc simplu?

Atmosfera  tristă  a  oraşului  în  care  m-am  născut,  lipsa
acestuia de vlagă, de energie, m-au determinat să intru în
politică.

Mai exact, ce vă nemulţumeşte?

Aspectul  învechit  al  oraşului,  lipsa  locurilor  de  muncă,
plecarea unui număr foarte mare de cetăţeni tineri şi maturi
în străinătate, în căutarea unui trai mai bun, infrastructura
care lasă de dorit, lipsa evenimentelor şi a posibilităţilor
de distracţie.

Ce soluţii ar exista pentru redresarea oraşului?

Reanimarea  turismului,  domeniu  de  care  depinde  întreg
municipiul. Suntem, teoretic, bogaţi, avem şase staţiuni de
interes naţional care ne-ar fi putut aduce sume uriaşe de bani
la buget şi zeci de mii de turişti.

Din păcate, însă staţiunile au rămas încremenite în timp,
agenţii  economici  şi  comercianţii  nu  sunt  stimulaţi,
sprijiniţi,  ci,  dimpotrivă,  sunt  împovăraţi  cu  taxe  şi
impozite exagerat de mari.

Dispariţia evenimentelor de anvergură, care au făcut, cândva,
Mangalia  cunoscută  atât  în  ţară,  cât  şi  în  străinătate
(Festivalul  Callatis,  Liberty  Parade,  Lumină  de  la  Malul
Mării, Zile şi Nopţi de Literatură etc.), lipsa trotuarelor
din staţiuni, drumurile distruse, clădirile dezafectate, toate
duc  la  activităţi  turistice  de  scurtă  durată,  cu  puţini
turişti  care  pleacă  cu  un  gust  amar,  preferând  alte
destinaţii,  cum  ar  fi  Bulgaria,  Grecia  şi  Turcia.
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Apoi, se pot crea locuri de muncă prin atragerea şi stimularea
investitorilor  care,  cu  siguranţă,  şi-ar  dori  să  deschidă
afaceri în zona noastră.

Din  perspectiva  profesiei  de  avocat,  care  sunt
situaţiile mai puţin plăcute pe care le întâlniţi cel
mai frecvent?

Am constatat cu tristeţe faptul că numărul divorţurilor este
într-o continuă creştere. Iar această statistică sumbră o pun
pe seama plecării unuia dintre soţi să lucreze în străinătate,
deoarece la Mangalia, salariile sunt departe de a  asigura un
trai decent. În plus, locuri de muncă nu există, multe unităţi
închizându-şi porţile din cauza taxelor mari şi a scăderii
puterii de cumpărare. Astfel, distanţa, comunicarea tot mai
limitată, duc la destrămarea multor familii, iar cei care au
cel mai mult de suferit sunt copiii.

Ce v-aţi propus să realizaţi în calitate de consilier
local? 

Împreună cu echipa din care fac parte, ne vom îndrepta atenţia
în primul rând către cetăţeni, indiferent de statut, venit,
etnie.

Vom veni în sprijinul celor cu posibilităţi materiale reduse.

Vom  accesa  fonduri  europene  pentru  infrastructură,  pentru
drumuri,  trotuare  atât  în  oraş,  cât  şi  în  staţiuni.  Vom
relansa evenimentele care ne-au făcut cunoscuţi în ţară şi în
străinătate.

Vom încuraja agenţii economici să se dezvolte, îi vom ajuta pe
cei  cu  activităţi  turistice  să  atragă  cât  mai  mulţi
vizitatori.

Vom fi partenerii de dialog ai tuturor. Mangalia merită să
redevină un oraş apreciat, atractiv, liniştit şi dezvoltat,
pentru că potenţial există din plin.
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Spuneţi-ne câteva lucruri despre dumneavoastră

Sunt şi consilier în cadrul Consiliului Baroului, de aceea mă
implic în rezolvarea problemelor colegilor şi a profesiei în
general. Îmi place să fac sport, să citesc şi să călătoresc,
doar  că  acest  din  urmă  hobby  îl  practic  destul  de  rar,
deoarece programul încărcat nu-mi permite.

Dacă  voi  ajunge  consilier  în  cadrul  Consiliului  Local
Mangalia,  voi  sprijini  toate  proiectele  de  interes  local
pentru oraşul meu natal. Puterea şi unitatea echipei noastre
vor aduce schimbarea în Mangalia.

Schimbare de care Mangalia are, în prezent, mare nevoie.

Comandat de Partidul Social Democrat, filiala Constanța

Executat de SC News Edit Media SRL, portal www.editiadesud.ro

CMF 21240002

Pe aceeași temă:

(VIDEO) Paul Foleanu, candidatul PSD la Primăria Mangalia:
„Ne angajăm să producem SCHIMBAREA. Mangalia va fi cel mai
frumos oraș stațiune din România”

Primarul  Cristian  Radu  s-a  ales  cu  plângere  din  partea
candidatului PSD Mangalia, Paul Foleanu pe motiv că încalcă
legea electorală!

(VIDEO) Paul Foleanu, candidatul PSD la Primăria Mangalia:
„Ne angajăm să producem SCHIMBAREA. Mangalia va fi cel mai
frumos oraș stațiune din România”

Noi suntem pregătiți de schimbare! Voi ce alegeți pe 9 iunie?

https://editiadesud.ro/tag/consiliul-local-mangalia/
https://editiadesud.ro/tag/consiliul-local-mangalia/
https://editiadesud.ro/video-paul-foleanu-candidatul-psd-la-primaria-mangalia-ne-angajam-sa-producem-schimbarea-mangalia-va-fi-cel-mai-frumos-oras-statiune-din-romania/
https://editiadesud.ro/video-paul-foleanu-candidatul-psd-la-primaria-mangalia-ne-angajam-sa-producem-schimbarea-mangalia-va-fi-cel-mai-frumos-oras-statiune-din-romania/
https://editiadesud.ro/video-paul-foleanu-candidatul-psd-la-primaria-mangalia-ne-angajam-sa-producem-schimbarea-mangalia-va-fi-cel-mai-frumos-oras-statiune-din-romania/
https://editiadesud.ro/primarul-cristian-radu-s-a-ales-cu-plangere-din-partea-candidatului-psd-mangalia-paul-foleanu-pe-motiv-ca-incalca-legea-electorala/
https://editiadesud.ro/primarul-cristian-radu-s-a-ales-cu-plangere-din-partea-candidatului-psd-mangalia-paul-foleanu-pe-motiv-ca-incalca-legea-electorala/
https://editiadesud.ro/primarul-cristian-radu-s-a-ales-cu-plangere-din-partea-candidatului-psd-mangalia-paul-foleanu-pe-motiv-ca-incalca-legea-electorala/
https://editiadesud.ro/video-paul-foleanu-candidatul-psd-la-primaria-mangalia-ne-angajam-sa-producem-schimbarea-mangalia-va-fi-cel-mai-frumos-oras-statiune-din-romania/
https://editiadesud.ro/video-paul-foleanu-candidatul-psd-la-primaria-mangalia-ne-angajam-sa-producem-schimbarea-mangalia-va-fi-cel-mai-frumos-oras-statiune-din-romania/
https://editiadesud.ro/video-paul-foleanu-candidatul-psd-la-primaria-mangalia-ne-angajam-sa-producem-schimbarea-mangalia-va-fi-cel-mai-frumos-oras-statiune-din-romania/
https://editiadesud.ro/noi-suntem-pregatiti-de-schimbare-voi-ce-alegeti-pe-9-iunie-paragina-sau-schimbare/


Paragină sau schimbare?

 

Se  sistează  furnizarea  apei
potabile pe aleea Nalbei din
Constanța
22 mai 2024 13:46

În  vederea  executării  lucrărilor  de
remediere  a  unei  avarii  survenite  pe
conducta  de  alimentare  cu  apă,  cu
diametrul de 150 mm, de pe aleea Nalbei
din municipiul Constanța, echipele RAJA
sistează furnizarea apei potabile, astăzi
– 22 mai 2024.
Astfel, în intervalul orar 08.30 – 15.00, sunt afectați de
lipsa apei consumatorii din zona Casa de Cultură și cei din
perimetrul delimitat de străzile: Ale. Nalbei – Poporului –
Baba  Novac  –  I.L.  Caragiale  –  Ale.  Nalbei,  cu  străzile
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adiacente și punctele termice din zonă.

 

Judecătoarea Ancuța Popoviciu
pleacă  de  la  Judecătoria
Mangalia.  I-a  fost  aprobat
transferul  la  Judecătoria
Constanța
22 mai 2024 13:46

Secția  pentru  judecători  a  Consiliului
Superior  al  Magistraturii  (CSM)  a
hotărât, astăzi, transferul judecătoarei
Ancuța Ioana Popoviciu, de la Judecătoria
Mangalia la Judecătoria Constanța.
Transferul magistratului din Mangalia va avea loc începând cu
1 iunie 2024.

Ancuța  Popoviciu  a  reușit  să  fie  contestată  de  familiile
victimelor, dar și de colegii magistrați, după ce a făcut mai
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multe gafe în sala de judecată.

Ea l-a strigat în sală pe Sebastian Olariu, tânărul mort în
accidentul  de  la  2  Mai,  iar  pe  mama  Robertei  Dragomir  a
întrebat-o dacă a mers la înmormântarea propriei fiice.

PSD Mangalia s-a întâlnit cu
cetățenii  din  Cartierul
Coloniști. Aceștia s-au plâns
că  primăria  i-a  ABANDONAT
total
22 mai 2024 13:46

Echipa  PSD  Mangalia  a  continuat,  luni  după  amiaza,  seria
întâlnirilor cu cetățenii din oraș.

Locuitorii din cartierul Coloniști și din zona fostelor barăci
de pe strada MI Dobrogeanu s-au plâns că nu au locuri de
muncă, că nu dispun de drumuri și că au fost uitați de către
Primărie.

Oamenii își mai doresc să intre în legalitate, având în vedere
faptul că Primăria le-a demolat barăcile, astfel că au fost
nevoiți să plece sau să și construiască locuințe pentru care
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nu au obținut autorizații.

În ultimii ani, acești oameni, mare parte cu un trai la limita
subzistentei au fost prigoniți de către autoritățile locale,
iar aceasta atitudine trebuie schimbata rapid.

Să nu uitam că timp de 3 ani, cartierul Coloniști a fost lăsat
de  izbeliște,  după  ce  firma  care  trebuia  să  refacă  trama
stradala,  a  plecat,  întrucât  Primăria  nu  i-a  achitat
lucrările.

Cetățenii  au  fost  nevoiți  să  se  deplaseze,  ani  la  rând,
printre bucăți de asfalt, șanțuri, gropi și mult praf.

Mangalia  înseamnă  nu  doar  Centru,
înseamnă  și  cartiere  mărginașe  și  zone
defavorizate care trebuie sprijinite să
se dezvolte, astfel că toți cetățenii să
ducă  un  trai  decent.  Alege  schimbarea!
Mangalia  merita  o  viață  noua  și
liniștită!
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Pe aceeași temă:

Primarul  Cristian  Radu  s-a  ales  cu  plângere  din  partea
candidatului PSD Mangalia, Paul Foleanu pe motiv că încalcă
legea electorală!

Noi suntem pregătiți de schimbare! Voi ce alegeți pe 9 iunie?
Paragină sau schimbare?

(VIDEO) Paul Foleanu, candidatul PSD la Primăria Mangalia:
„Ne angajăm să producem SCHIMBAREA. Mangalia va fi cel mai
frumos oraș stațiune din România”

Un  bărbat  din  23  August  a
făcut un scandal MONSTRU: Și-
a  dat  foc  la  mașină  și  a
amenințat  că  își  omoară
familia
22 mai 2024 13:46
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Ei sunt polițiștii care au reușit să pună
la  pământ  și  să  îl  încătușeze  pe  un
scandalagiu din satul Dulcești, comuna 23
August.
Potrivit IPJ Constanța, omul și-a dat foc la mașină și apoi a
amenințat că își omoară membrii familiei.

Pe  pagina  de  socializare  a  IPJ  Constanța,  polițiștii  au
povestit cum a avut loc înreg evenimentul:

„Lasă ciocanul jos! Atenție, vom folosi forța!” Așa și-au
început colegii noștri intervenția în satul Dulcești.

Un bărbat incendiase un autoturism și amenința că va da foc
membrilor familiei.

Fiica sa a cerut ajutorul polițiștilor, apelând 112.

Bărbatul a fost rapid dezarmat și încătușat de colegii noștri,
Mihai și Alexandru, de la Poliția Mangalia, care i-au întocmit
și dosar penal.

Ulterior,  a  fost  internat  într-o  unitate  medicală  de
specialitate„.



Dosarul  fostului  ministru
Monica  Macovei,  amânat.
Victima  acesteia  solicită
despăgubiri  de  500.000  de
euro
22 mai 2024 13:46

Latura civilă a dosarului de vătămare din
culpă al Monicăi Macovei a avut termen de
judecată în această dimineață.
La  Judecătoria  Mangalia  a  fost  prezentă  doar  victima  –
Constantin Ilie și avocata acestuia. La acest termen Monica
Macovei nu a beneficiat de reprezentare avocațială, urmând ca
documentele oficiale să îi fie comunicate direct la domiciliu.

Victima,  Constantin  Ilie,  a  spus  că  dosarul  ce  cuprinde
expertiza legală nu este finalizat, întrucât nu este atașată
una dintre evaluările cruciale, cea neurologică. Potrivit lui
Constantin Ilie, programarea la mediul neurolog era pentru 28
mai. Tocmai de aceea, avocata victimei a solicitat un termen
scurt,  urmând  ca  dosarul  de  expertiză  să  fie  completat
săptămânile următoare.

Judecătorul a stabilit următorul termen pe 11 iunie, la ora
9.00.
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În  dosarul  de  vătămare  din  culpă,  Monica  Macovei  a  fost
condamnată  la  6  luni  de  închisoare,  cu  suspendare  sub
supraveghere.

În urmă cu doi ani, pe podul care leagă Mangalia de 2 Mai,
fostul europarlamentar și ministru al Justiției a accidentat,
grav, un motociclist. În urma acestui accident, bărbatul a
rămas cu sechee fizice permanente.

Pe aceeași temă:

(VIDEO) Ce a declarat motociclistul accidentat de Monica
Macovei, fostul ministru al Justiției, la ieșire din sala de
judecată

Un  șofer  de  19  ani  ar  fi
vinovat  de  carambolul  de
aseară,  din  zona  Kaufland.
Cum spun polițiștii că a avut
loc accidentul
22 mai 2024 13:46
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Ieri, 20 mai 2024, în jurul orei 21.13,
polițiștii  din  cadrul  Serviciului
Siguranță  Rutieră  au  fost  sesizați  cu
privire la faptul că, pe DN 39, în afara
localității  Mangalia,  s-a  produs  un
accident rutier.
Polițiștii  deplasați  la  fața  locului  au  constatat  că  un
bărbat, de 19, ar fi condus un autoturism dinspre Mangalia
către Constanța, pe banda 2, nu ar fi păstrat distanța de mers
și ar fi intrat în coliziune cu un autoturism condus de un
bărbat, de 56 de ani, care ar fi fost proiectat pe sensul opus
de mers și ar fi intrat în coliziune cu un alt autoturism
condus de un bărbat, de 57 de ani.

În urma accidentului rutier a rezultat vătămarea corporală
ușoară  a  bărbatului,  de  56  de  ani  și  a  pasagerei  din
autoturismul  acestuia.

Conducătorii auto au fost testați cu aparatele din dotare,
rezultatele fiind negative.

În  cauza  a  fost  întocmit  dosar  de  cercetare  penală  sub
aspectul  săvârșirii  infracțiunii  de  vătămare
corporală  din  culpă.

FOTO cu rol ilustrativ

ACCIDENT  la  intrare  în
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Mangalia,  în  zona  Kaufland.
Circulația este deviată
22 mai 2024 13:46

Un accident rutier a avut loc, în urmă cu
puțin timp în zona Kaufland din Mangalia.
Trei  mașini  s-au  tamponat.  La  fața  locului  au  acționat  o
ambulanță SMURD și una SAJ.

Sunt două victime: soț și soție, conștiente, cu traumatism
toracic. Amândoi au fost transportația la Spitalul Municipal
Mangalia.

Semiran  Abdurefi,  candidatul
USR  la  Primăria  Mangalia,
despre  Trenul  Metropolitan:
„Am  bucuria  și  mândria
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faptului că am muncit alături
de  colegii  mei  pentru  a
demara acest proiect”
22 mai 2024 13:46

Dream Big or go home: Trenul Metropolitan
Constanța – astăzi s-a făcut primul pas
concret pentru realizarea celui mai mare
proiect  de  infrastructură  pentru
transport  public  realizat  vreodata  in
cadrul Consiliului Județean Constanța – a
fost deschisă licitația pentru elaborarea
Studiului  de  oportunitate  necesar
implementării  proiectului  de  transport
public  de  tip  tren  metropolitan  la
nivelul județului Constanța.
Semiran Abdurefi, candidatul USR la Primăria Mangalia: „Acesta
este  unul  dintre  proiectele  prioritare  din  programul  de
dezvoltare  județeană  pe  care  USR  Constanța  și  l-a  asumat
public  încă  din  2020.  Am  candidat  cu  aceasta  viziune
îndrăzneață, pe care multi o considerau imposibilă, iar munca
noastră a început încă din primul an de la alegeri. De atunci,
am depus eforturi considerabile și constante pentru a putea fi
realizată  documentația  necesară  contractării  studiului  de
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oportunitate care va sta la baza acestui proiect de mobilitate
care va transforma total modul în care ne vom deplasa în
județul Constanța.

În toti acesti ani, alaturi de colegii mei Petre Enciu și
Dumitru Paris, am ales să ne concentram pe muncă, și nu pe
vorbe: multiple ședințe de lucru cu specialiști din domeniu,
cu  personalul  din  cadrul  Consiliului  Județean  Constanța
(cărora le mulțumesc foarte mult pentru răbdare și pentru
munca depusă), întâlniri cu primarii, cu conducerea regională
CFR, cu conducerea Consiliului Județean si multe alte acțiuni
pe care nu am ținut să punem accent mediatic. Tot acest efort
a  dus  la  punctul  concret  de  astăzi  –  licitația  pentru
contractarea acestui studiu fără de care nu se poate obține
niciun  ban  pentru  construirea  rețelei  de  trenuri
metropolitane.

Acest  proiect  va  fi  realizat  etapizat,
acoperind  judetul  Constanța  pe  cele  3
rute  feroviare  principale:  Constanța  –
Mangalia/  2  Mai,  Constanța  –
Năvodari/Corbu,  și  Constanța
Medgidia/Cernavodă,  cu  dezvoltarea
ulterioara  a  noi  conexiuni  cu  puncte
importante din judetul Constanța, cum ar
fi Aeroportul Mihail Kogălniceanu.
Este un proiect mare, o viziune îndrăzneață de modernizare a
transportului județean din Constanța și din acest motiv nu se
va face peste noapte, însă astăzi s-a deschis oficial drumul
concret pentru construirea acestei viziuni.

Chiar daca eu nu voi mai fi in Consiliul Județean atunci când
acest proiect va ajunge să fie implementat, am bucuria și
mândria faptului că am muncit alături de colegii mei pentru a



demara  acest  proiect  care  va  duce  la  dezvoltarea  socio-
economică a întregului județ Constanța pe termen mediu și
lung. Am insistat și ne-am luptat de-a lungul anilor pentru
acest  proiect,  iar  colegii  mei  din  viitorul  mandat  în
Consiliul Judetean vor continua munca pentru a duce acest
proiect la capăt.

Când prin politică reușesc să fac bine, atunci știu că tot
timpul consumat, efortul depus de-a lungul anilor și toate
luptele epuizante care par câteodată că sunt date cu morile de
vânt, nu au fost degeaba. Prin astfel de proiecte și prin
sprijinirea lor indiferent de culoarea politică a celor care
ocupa funcții de decizie, putem ridica județul Constanța la
adevăratul lui potențial.

Cu visuri îndrăznețe și cu multă muncă și determinare putem
mișca lucrurile în direcția corectă; din acest motiv nu voi
inceta niciodată lupta mea pentru a construi lucruri bune
pentru comunitate.

Indiferent de locul în care mă voi afla și de funcția pe care
o voi avea în viitor, mă voi lupta până la capăt pentru
proiectele și pentru ideile în care cred cu tărie că vor face
viața mai bună tuturor”.

Comandat de Uniunea Salvați România,
pentru Ediția de Sud, www.editiadesud.ro

CUI mandatar financiar coordonator: 41240005

Pe aceeași temă:

Semiran  Abdurefi,  candidatul  USR  Mangalia  la  funcția  de
primar – Principalele 16 realizări în calitate de consilier
județean

Semiran Abdurefi, candidatul USR pentru Primăria Mangalia:
„Tinerii  trebuie  susținuți,  lor  trebuie  să  le  asigurăm
viitorul”
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Au fost stabiliți președinții
și  locțiitorii  secțiilor  de
votare din județul Constanța
(DOCUMENT)
22 mai 2024 13:46

În urmă cu scurt timp au fost stabiliți, de către Biroul
Electoral Județean, președinții și locțiitorii secțiilor de
votare din județul Constanța.

Iată care sunt aceștia:

2024-05-20_180331 PV afisare judet

Primarul  Cristian  Radu  s-a
ales cu plângere din partea
candidatului  PSD  Mangalia,
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Paul  Foleanu  pe  motiv  că
încalcă legea electorală!
22 mai 2024 13:46

Candidatul  PSD  Mangalia  la  funcţia  de
primar,  Paul  Foleanu  a  formulat  către
Biroul  de  Circumscripţie  o  plângere
împotriva edilului Cristian Radu.
Paul Foleanu îl acuză pe primarul Cristian Radu, candidat la
alegerile locale din partea PNL, că nu respectă „condiţiile de
afişaj electoral prevăzute de art. 79 din Legea nr. 115/2015
pentru alegerea autorităţilor administraţiei publice locale”.

Iată, ce menţionează candidatul PSD Mangalia Paul Foleanu în
plângere: „În calitate de primar al municipiului Mangalia şi
candidat din partea PNL la alegerile locale din 09.06.2024,
Cristian Radu a amplasat în toate staţiile de autobuz de pe
raza municipiului Mangalia materiale publicitare cu caracter
discriminatoriu, în raport de candidatul PSD.

Astfel,  prin  aceste  materiale  amplasate  în  staţiile  de
autobuz,  candidatul  PNL  şi  primar  în  funcţie,  prezintă
realizările sale în calitate de primar, acestea având caracter
electoral ce nu respectă condiţiile legale. Or, în acest sens,
având în vedere prevederile Legii nr. 115/2015, potrivit cu
care  în  timpul  campaniei  electorale  se  amplasează  afişe
electorale doar în locurile special amenajate, solicităm să
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dispuneţi,  prin  decizie,  în  sarcina  autorităţii  locale,
ridicarea  acestora  de  pe  teritoriul  administrativ  al
municipiului  Mangalia”.

Un alt aspect care trebuie menţionat este acela că, pentru
prima dată, în 12 ani, panourile de afişaj electoral au fost
amplasate în zone slab circulate din Mangalia.

Mai exact, Primăria a montat şase panouri în oraş, iar al
şaptelea în staţiunea Neptun, în cartiere în care circulă
puţini cetăţeni. Inclusiv panoul cel mai vizibil care, zeci de
ani, era situat vizavi de Primărie, a dispărut.

Şi cum pentru alegerile din acest an nu mai sunt permise
bannerele,  mesh  –urile  care  acopereau  faţadele  blocurilor,
articolelele promoţionale (pixuri, brelocuri, agende, sacoşe,
tricouri etc.), petrecerile, ci doar aplicarea unui SINGUR
afiş  pe  panou,  contracandidaţii  actualului  primar  au  fost
nevoiţi să-şi mute campaniile pe reţelele sociale.

Fiind primar în funcţie, cu echipă şi fonduri plătite de la
stat, actualului primar îi este mult mai uşor să-şi desfăşoare
campania electorală, având la discreţie şi întreaga bază de
date  a  urbei.  Tocmai  de  aceea,  s-a  gândit,  poate,  să  le
îngreuneze  campania  celorlalţi  candidaţi,   creîndu-le  tot
felul de blocaje,

Revenind  la  plângerea  formulată  de  către  candidatul  PSD
Mangalia, Paul Foleanu, aceasta va fi analizată în cadrul BEC,
urmând să se ia o decizie pe care o vom anunţa ulterior.

Comandat de Partidul Social Democrat, filiala Constanța

Executat de SC News Edit Media SRL, portal www.editiadesud.ro

CMF 21240002

Pe aceeași temă:

Noi suntem pregătiți de schimbare! Voi ce alegeți pe 9 iunie?

https://editiadesud.ro/noi-suntem-pregatiti-de-schimbare-voi-ce-alegeti-pe-9-iunie-paragina-sau-schimbare/


Paragină sau schimbare?

(VIDEO) Paul Foleanu, candidatul PSD la Primăria Mangalia:
„Ne angajăm să producem SCHIMBAREA. Mangalia va fi cel mai
frumos oraș stațiune din România”

(VIDEO) Un copil de nouă ani
a  căzut  în  fânână,  la
Târgușor. Se urcase în pom,
după cireșe
22 mai 2024 13:46

Pompierii  din  Constanța  au  intervenit
pentru salvarea unui copil de 9 ani, care
a căzut într-o fântână, și a doi adulți
care au vrut să îl ajute și au rămas
blocați în puțul adânc de 19 metri, în

https://editiadesud.ro/noi-suntem-pregatiti-de-schimbare-voi-ce-alegeti-pe-9-iunie-paragina-sau-schimbare/
https://editiadesud.ro/video-paul-foleanu-candidatul-psd-la-primaria-mangalia-ne-angajam-sa-producem-schimbarea-mangalia-va-fi-cel-mai-frumos-oras-statiune-din-romania/
https://editiadesud.ro/video-paul-foleanu-candidatul-psd-la-primaria-mangalia-ne-angajam-sa-producem-schimbarea-mangalia-va-fi-cel-mai-frumos-oras-statiune-din-romania/
https://editiadesud.ro/video-paul-foleanu-candidatul-psd-la-primaria-mangalia-ne-angajam-sa-producem-schimbarea-mangalia-va-fi-cel-mai-frumos-oras-statiune-din-romania/
https://editiadesud.ro/video-un-copil-de-noua-ani-a-cazut-in-fanana-la-targusor-se-urcase-in-pom-dupa-cirese/
https://editiadesud.ro/video-un-copil-de-noua-ani-a-cazut-in-fanana-la-targusor-se-urcase-in-pom-dupa-cirese/
https://editiadesud.ro/video-un-copil-de-noua-ani-a-cazut-in-fanana-la-targusor-se-urcase-in-pom-dupa-cirese/
https://editiadesud.ro/video-un-copil-de-noua-ani-a-cazut-in-fanana-la-targusor-se-urcase-in-pom-dupa-cirese/


localitatea Mireasa, comuna Târgușor.
Un băiat de nouă ani a căzut dintr-un pom în care se urcase
după cireșe, direct în fântână.

După el au intrat și doi adulți, care au rămas blocați în
fânâna fără apă.

ISU Constanța intervine la caz cu două mașini de descarcerare,
un echipaj SMURD și un elicopter.

Copilul a fost scos din fântână, consțtient și cooperant.
Acesta  are  un  traumatism  abdominal  și  a  fost  preluat  de
elicopterul SMURD care îl va transporta la Spitalul Județean
de Urgență Constanța.

ISU Constanța a precizat că se intervine și pentru scoaterea
celor doi adulți.

Pompierii au anunțat că unul dintre adulți a ieșit, iar cel
de-al doilea a fost scos din fântână de pompieri.

https://editiadesud.ro/wp-content/uploads/20
24/05/WhatsApp-Video-2024-05-20-
at-16.01.46_24c49450.mp4

Ce realizări a bifat primarul
comunei  Pecineaga,  Niculae
Stan, după cinci mandate în
funtea localității
22 mai 2024 13:46
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Primarul comunei Pecineaga, Niculae Stan
a realizat un scurt bilanț al celor cinci
mandate de edil în fruntea localității.
În domeniul Religiei:

Repictarea  Bisericii  Ortodoxe  Sfântul  Gheorghe  din
comuna Pecineaga, odată cu aniversarea a 100 de ani, în
anul 2007.
Extinderea cimitirului comunal cu încă 5000 m2, în anul
2010.
Construirea unei capele mortuare cu chicinetă, birou și
toaletă, în anul 2023.
Alimentare  cu  apă,  construirea,  betonarea  unei  aleei
principale în cimitir și un WC. Împrejmuirea cimitirului
cu gard unde nu era.

În domeniul Învățământului

Denumirea Școlii Generale Pecineaga cu clasele I-VIII –
Contraamiral STOICA PETRICĂ fiu al satului Pecineaga,
unde după pensionare s-a mutat la casa părintească din
Pecineaga.
Reabilitarea, extinderea Școlilor din comună cu noi săli
de clasă și dotarea cu centrale, calorifere și toalete
interioare. La Grădiniță unde actual vin în jur de 100
preșcolari, a fost reabilitată și dotată cu centrală
termică,  calorifere,  WC-uri  interioare  și  amenajarea
locului de joacă.

În domeniul Sportului

https://editiadesud.ro/tag/pecineaga/


S-a construit un vestiar unde să se schimbe jucătorii și
arbitrii, cu dotările necesare.
S-a construi un nou stadion și s-a amenajat o parcare
betonată. Stadionul este împrejmuit cu plasă tip Metro
și urmează să se amenajeze și tribune pentru spectatori.
S-a dat denumirea stadionului „TOMA NICOLAE”, în cinstea
celor trei fotbaliști frați pe care i-a avut comuna
noastră: Toma Nicolae – trăiește și are 67 de ani, Toma
Victor și Toma Ion – arbitru de fotbal. Menționăm că
echipa de fotbal „VIITORUL PECINEAGA” este în divizia a
-IV-a, unde tinerii și bătrânii vin să îi susțină pe
fotbaliști când au meci acasă.
În centrul comunei s-a construit un parc în suprafață de
5000 m2 și s-a dotat cu locuri de joacă pentru copii,
băncuțe, aleei pietonale, masă de tenis de masă, nu în
ultimul rând flori, trandafiri, pomi, băncuțe, coșuri de
gunoi.
S-a instalat un sistem audio-video pentru supravegherea
parcul  împotriva  actelor  antisociale  și  tulburarea
ordinii și siguranței publice.
În  anul  2024.  luna  martie  am  început  reabilitarea
monumentului  eroilor  căzuți  în  primul  și  al  doilea
război  mondial,  care  se  află  în  curtea  Școlii-
Contraamiral Stoica Petrică din comuna Pecineaga și v-a
fii gata de ziua eroilor.
S-au construit și anumite locuri de parcare în fața
Școlii,  Grădiniței,  Primăriei,  Căminului  Cultural,
Poliției Locale și Naționale.
S-au plantat pomi ornamentali, flori, gazon în centrul
comunei și se întrețin spațiul verde și rigolele.

În domeniul Culturii

În comuna Pecineaga avem un ansamblu popular.

În domeniul Administrației locale

Din anul 2009 s-a înființat Serviciul de Salubritate cu



IRIDEX,  unde  am  delegat  atribuțiile  pentru  a  ridica
gunoiul menajer, resturi vegetale, plastic și hârtie.
În anul 2008 am înființat Poliția Locală Pecineaga, unde
e repartiție 1000 de locuitori la un polițist local,
avem 3 posturi, dar un polițist local și-a dat demisia.
Prin  activității  proprii  Primăria  a  achiziționat  un
tractor cu cupă, o remorcă.
Prin GAL DOBROGEA VERDE unde sunt Președinte din anul
2020, răspund de comuna Pecineaga, Albești, Limanu, 23
August,  Tuzla,  Oraș  Techirghiol,  am  achiziționat  un
program  Buldoexcavator   cu  cupă,  lamă,  freză  pentru
îndepărtarea zăpezii de pe drum, o tocătoare pentru tuns
iarba  și  o  aparatură  pentru  stropit  cu  pesticide,
insecticide, în comună unde este nevoie.
În anul 2017 am achiziționat un DUSTER pentru Primărie.
În anul 2017 Inspectoratul Școlar Județean Constanța,
ne-au repartizat un Microbuz Școlar, care se deplasează
în satul Vânători și I.A.S. pentru a aduce tur-retur
copii la Școala din Pecineaga.

Comuna Pecineaga

Vânători
În luna aprilie în ședința Consiliului Local Pecineaga,
aprobă  studiu  de  Fezabilitate,  reactualizare  pentru
aducțiune gaze în comuna Pecineaga și satul Vânători.
Consiliul Județean Constanța în anul 2024 luna mai-iunie
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vor asfalta drum Pecineaga-Vânători de 2,5 km și în anul
2025  v-a  face  demersuri  pentru  asfaltarea  drumului
Vânători-Bifurcație Neptun de 3 km.
În satul Vânători am împietruire drumurile pe 4 km, am
alimentat cu apă potabilă de la RAJA Constanța și am
extins serviciul de salubritate la Vânători. În viitor
vom construi rețea de canalizare și asfaltare drumurilor
din Vânători
La cererea locuitorilor satului Vânători s-a construit
un Cămin Cultural, unde cetățenii – desfășură diferite
activități: Nuntă, Botez, Majorat, Spectacole și alte
activități culturale.
În comuna Pecineaga – Căminul Cultural s-a reabilitat
către Consiliul Județean Constanța.
În anii din urmă s-a înființat un cartier nou pe Legea
15/2010 unde tinerii cu vârsta cuprinsă între 18-35 ani,
au primit și primesc în continuare teren în suprafață de
500 m2 pentru construirea unei locuințe, cei care au
domiciliul în Pecineaga.
În anul 2024 se v-a înființa un cartier nou în zona
Hîrgău  –  strada  Vânători,  care  va  avea  o  stradă  cu
denumirea „VICEAMIRAL POSTOLE NICOLAE”, fiu al satului;
mai  există  o  stradă  în  comuna  Pecineaga  cu
denumirea”LOCOTENENT SĂNDULESCU” – fiul unui preot din
comuna noastră, care a fost aviator în al doilea război
mondial și a făcut o poză cu avionul în anul 1939, în
comuna  Pecineaga  și  a  aterizat  cu  avionul  lângă
Biserică.
S-a  înființat  un  cartier  nou  în  zona  I.C.I.L.  prin
scoaterea la vânzare a terenului în suprafață de 1000 m2
unde sau vândut în proporție de 95% și au venit banii la
buget  și  am  rezolvat  problema  financiară  a  comunei
noastre, alimentare cu energie electrică a cartierului,
urmează aducția cu apă, canalizare și asfalt.
Se vor scoate la vânzare locuințele din cartierul vechi
– Dormitoare.
S-a  înființat  un  cartier  nou  la  fostul  C.A.P.  unde



trebuie  să  aducem  canalizare,  asfaltare  și  curent.
Înființat prin L15/2010 tinerii căsătoriți.
S-au construit în ultimi 20 de ani în jur de 100 de case
noi.
În satul Vânători au locuri de casă conform L15/2010
construiri de case tineri căsătoriți 18-35 de ani
S-a reabilitat și construit trotuarele și un podeț lângă
podul de pe strada Ștefan cel Mare, pe o distanță de 2
km, de la intrare și până la cap de linie.

Prin  programul  național  P.N.R.R.,  s-a  reabilitat
iluminatul public.
Extinderea camerelor din fostul sediu de la 30 – 72.
Refacerea P.U.G. din 10 în 10 ani, se reface P.U.G. cu
cerințele actualizate cu necesitățile comunității.
Din anul 2017, am încetat reabilitarea conductelor de
apă de la RAJA și construit instalații de canalizare și
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asfaltare, aproximativ 80% din comună.
Avem  un  program  în  derulare  „Anghel  Saligny”  de
construire și asfaltare, cu celelalte străzi rămase prin
C.N.I., avem pe lista sinteză construirea unei săli de
spor de 108 locuri, lângă stadionul de fotbal și sala de
jos.
Un alt proiect care se vor rezolva în viitor vor fi
construirea unei Șosele de centură ocolitoare a comunei
Pecineaga, pe o distanță de 3 km.
Avem depus un proiect pentru construirea unei platforme
de gunoi de grajd ( la 2 poduri).
Avem spre aprobare construirea unui parc Fotovoltaic în
suprafață de 3 Ha, lângă cimitirul Ortodox din comuna,
de unde se va furniza curent electric Școlii, Primăriei,
Grădiniței,  Căminului  cultural,  Dispensar,  Poliției
Locale și Iluminat Public și amenajarea  a 3 puncte de
încărcări a mașinilor electrice.
Dorim construirea unui Parc Industrial pe o suprafață de
10 Ha, între Pecineaga și Vânători, care  v-a aduce mari
beneficii localității noastre.
În  contextul  beneficiilor  sperăm  să  găsim  investitor
pentru  construirea  parcului  fotovoltaic  pe  izlazul
comunei noastre, deoarece începe să scadă numărul de
animale din comuna noastră, izlazul comunei noastre este
de ≈ 200 Ha.
În  anul  2012  –  Reabilitam  și  Extindeam  Primăria
Pecineaga cu alte Birouri, funcționăm în anul 2026 
sărbătorim 100 de ani de la construirea Primăriei.



La Geamie -Musulmană – Primăria a participat cu bani la
ridicarea Minaretului în anul 2010, la ora actuală mai
sunt în jur de 25 de familii musulmane.
La biserica Adventistă primăria a participat cu bani
pentru construirea ei.
În  comuna  Pecineaga  la  ultimul  recensământ  din  anul
2022,  avem  un  număr  de  3200  locuitori  din  care  :
creștini ortodoxii – 96% , musulmani -2%, eleni – 2%
Am  eliberat  certificat  de  urbanism  pentru  drumul
județean Techirghiol-Moșneni-Pecineaga-Arsa
Am eliberat certificat de urbanism pentru reabilitare
canalizare de aducțiune apă (canalul mare) care aduce
apă pentru irigarea culturilor în comuna noastră, unde
va fi benefic pentru agricultori.
Pe  raza  comunei  noastre  se  construiesc  2  (  două  )
parcuri Eoliene și un parc Fotovoltaic,  care au sediul
central în comuna noastră.
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Lichidatorul judiciar al Complexului de porci și Abator au
scos la licitație aceste obiective și sunt șanse mari să se
cumpere și vor crea noi locuri de muncă.

Lichidatorul judiciar al I.A.S. Pecineaga, ne-a anunțat că
obiectivul a fost cumpărat de un investitor și va construi un
parc cu panouri fotovoltaice pe o suprafață de 5 Ha.

Construirea  în  incinta  școlii  a  unui  teren
multifuncțional : Handbal, Box etc
În cartierul Vrabia s-au construit și reabilitat trei
poduri auto și două poduri pietonale în anul 2017.
Din  anul  2021  se  efectuează  o  campanie  pentru
sterilizarea câinilor și pisicilor, primăvara și toamna.
Primăvara  și  toamna  avem  o  colaborare  cu  o  firmă
autorizată care ridică câinii fără stăpân și îi duce
spre adopție conform prevederilor legale.

Pe aceeași temă:

Deşi dispune de un buget mai redus cu 30% faţă de 2021,
primarul  Niculae  Stan  va  finaliza  construcţia  pieţei  şi
dispensarului din Pecineaga  

(VIDEO)  Paul  Foleanu,
candidatul  PSD  la  Primăria
Mangalia:  „Ne  angajăm  să
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producem SCHIMBAREA. Mangalia
va  fi  cel  mai  frumos  oraș
stațiune din România”
22 mai 2024 13:46

Paul  Foleanu,  candidatul  Partidului
Social  Democrat,  spune  că  Mangalia  are
nevoie de o schimbare.
„Planul nostru, al echipei mele este să transformăm Mangalia
în  cel  mai  frumos  oraș  stațiune  din  România.  Vom  susține
afacerile locale și vom rezolva situația dificilă în care se
află, azi, Șantierul Naval Damen Mangalia.

Vom  susține  seniorii,  vârstnicii  aflați,  cu  adevărat,  în
nevoie.

Vom  rezolva  problema  maternității.  Vom  rezolva  problema
Pediatriei.

Nu există meedici care să își dorească să rămână în Mangalia.

Vă întreb: DE CE? Pentru că Spitalul nu este condus de un
medic.

Vreau ca cetățenii Mangaliei să nu mai vorbească în șoaptă, ci
să  își  spună  cu  voce  tare  problemele  și,  împreună  să  le
rezolvăm.

https://editiadesud.ro/video-paul-foleanu-candidatul-psd-la-primaria-mangalia-ne-angajam-sa-producem-schimbarea-mangalia-va-fi-cel-mai-frumos-oras-statiune-din-romania/
https://editiadesud.ro/video-paul-foleanu-candidatul-psd-la-primaria-mangalia-ne-angajam-sa-producem-schimbarea-mangalia-va-fi-cel-mai-frumos-oras-statiune-din-romania/
https://editiadesud.ro/video-paul-foleanu-candidatul-psd-la-primaria-mangalia-ne-angajam-sa-producem-schimbarea-mangalia-va-fi-cel-mai-frumos-oras-statiune-din-romania/


Am încredere că, împreună, vom produce SCHIMBAREA pe care o
așteptăm cu totii. Vin azi, în fața dumneavoastră și vă spun:
Ne angajăm să producem SCHIMBAREA, cu toată ființa noastră.

Așa să ne ajute Dumnezeu!”

https://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2024/05/436242940
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Pe aceeași temă:

Noi suntem pregătiți de schimbare! Voi ce alegeți pe 9 iunie?
Paragină sau schimbare?

Comandat de Partidul Social Democrat, filiala Constanța

Executat de SC News Edit Media SRL, portal www.editiadesud.ro

CMF 21240002

Semiran  Abdurefi,  candidatul
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USR pentru Primăria Mangalia:
„Tinerii  trebuie  susținuți,
lor  trebuie  să  le  asigurăm
viitorul”
22 mai 2024 13:46

Altă zi de campanie, alte povești: Sunt
în politică de 6 ani, am plecat de la
zero,  am  învătat  ce  înseamnă  cultură
organizațională,  cum  trebuie  să-ți
structurezi  campania,  am  fost
perseverentă,  am  trecut  prin  fiecare
etapă a maturizării politice și zic că am
căpătat  ceva  experiență,  în  tot  acest
timp.
Vorbesc  cu  oamenii,  știu  că  singura  șansă  de  a  ne  face
cunoscuți este să ajungem la fiecare în parte, căci noi nu
avem mașina de propagandă a PNL-ului, armata lor de troli si
finanțatorii care-și plasează, din timp, investițiile.

Asa că am ajuns să cunosc psihologia votantului, știu când și
cu cine pot să comunic. Uneori întâlnesc oameni extraordinari,
iar pentru asta sunt tare recunoscătoare că politica imi dă
ocazia să interacționez cu ei.
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Omul  despre  care  vreau  să  vă  vorbesc  azi  este  un  domn
impecabil, de 92 de ani, din Alba. Am stat de vorbă și am
aflat că a fost pilot de avion, instructor de zbor, parașutist
și sportiv, a practicat lupte greco-romane.

Ne-a urat succes în alegeri, a fost curios și entuziast vizavi
de proiectele noastre și, la despărțire, m-a rugat să am grijă
de tineri, de viitorul lor.

M-a emoționat profund, este primul bătrân care mi-a zis că el
nu are nevoie de nimic și că singura noastra preocupare ar
trebui să fie aceea de a-i proteja pe tineri, de a ne îngriji
de viitorul lor!

M-a pus să-i promit asta si am făcut-o! Și da, are dreptate,
pe tineri trebuie să-i susținem, lor trebuie să le asigurăm
viitorul!

Se întâmplă lucruri frumoase în campanie, întâlnești oameni de
poveste!

Comandat de Uniunea Salvați România,
pentru Ediția de Sud, portal www.editiadesud.ro

CUI mandatar financiar coordonator: 41240005

Pe aceeași temă:

Semiran  Abdurefi,  candidatul  USR  Mangalia  la  funcția  de
primar – Principalele 16 realizări în calitate de consilier
județean
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Trei zile de sărbătoare, la
Pavilionul  Expozițional
Constanța.  Are  loc  a  doua
ediție  a  ,,Festivalului
Tradițiilor  și  Gastronomiei
Pescărești”
22 mai 2024 13:46

Consiliul  Județean  Constanța,  prin
Centrul  Cultural  Județean  ,,Teodor  T.
Burada”  Constanța,  în  colaborare  cu
Asociația  Patronală  RESTO  Constanța,
organizează,  în  perioada  24  –  26  mai
2024,  la  Pavilionul  Expozițional
Constanța, a II-a ediție a ,,Festivalului
Tradițiilor și Gastronomiei Pescărești”.
După succesul ediției de anul trecut, care a atras un public
numeros,  constănțeni  și  turiști  deopotrivă,  manifestarea
menită să promoveze cultura tradițională, bogăția folclorului
și gastronomia pescărească, revine în forță, cu o nouă ediție
plină de surprize.
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Pe durata celor 3 zile de desfășurare, publicul se va bucura
de o experiență cultural-artistică și culinară inedită.

Programul cultural-artistic al evenimentului va debuta vineri,
24 mai 2024, de la ora 16.00, pe ritmuri de DJ, iar de la ora
18.00, cu o serie de momente muzical-coregrafice susținute de
unii dintre cei mai îndrăgiți interpreți și ansambluri de
muzică  populară  tradițională:  Raluca  Diaconu,  Ilie  Caraș,
Ansamblul  Folcloric  Profesionist  ,,Brâulețul’’,  emblema
județului Constanța, care va performa alături de Paul Surugiu
(Fuego). Seara va continua cu un recital susținut de Georgiana
Lobonț și se va încheia pe ritmuri de DJ.

Sâmbătă,  25  mai  2024,  în  intervalul  orar  11.00  –  12.00,
atmosfera va fi întreținută de trupa Teatrului pentru Copii și
Tineret ,,Căluțul de Mare’’ Constanța, apoi, după-amiaza va fi
animată, între orele 16.00 și 18.00, de un DJ.

A doua zi de festival va continua cu alte momente artistice
speciale, oferite, de la ora 18.00, de Mirela Pană și Cabaret
Unique, urmați de Ionuț Galani și Ansamblul Asteria, Maria
Beatrice Băndoiu, Gabriel Dumitru, Miki ex-K-pital Live Band
și Raluka & Proiectul Balcanic.

Programul  cultural-artistic  al  ultimei  zile  de
festival,duminică, 26 mai 2024, va începe, de la ora 13.00, pe
ritmuri de DJ și va continua, de la ora 17.00, cu Ansamblul
Folcloric  Profesionist  ,,Brâulețul’’  și  Marilena  Bordianu,
cursanta  clasei  de  Canto  –  Muzică  Populară  din  cadrul
Centrului Cultural Județean Constanța ,,Teodor T. Burada’’,
profesor:  Liliana  Gîlcă.  Vor  urma:  Ansamblul  „Reabina”
Ghindărești, Ansamblul „Canlar”, Ansamblul „Elpis”, Ansamblul
„Fidanlar”, Ansamblul „Iholu”, Oana Radu Live Band. Seara se
va  încheia  cu  un  recital  senzațional  susținut  de  Horia
Brenciu!

Prin  includerea  acestor  momente  artistice  în  programul
festivalului, publicul se va bucura de o experiență culturală



diversă  și  atractivă,  care  va  completa  evenimentul
gastronomic,  contribuind  la  promovarea  culturii  și  a
tradițiilor  locale.

,,Festivalul  Tradițiilor  și  Gastronomiei  Pescărești”  va  fi
prezentat de Roxana Cioacă și Ionuț Dulgheriu.

Oficial, de la IPJ Constanța:
Femeia  adusă  de  valuri  la
Saturn  nu  prezenta  urme  de
violență
22 mai 2024 13:46

La data de 19 mai 2024, în jurul orei
19.18,  polițiștii  din  cadrul  Poliției
Municipiului Mangalia au fost sesizați cu
privire  la  faptul  că,  pe  o  plajă  din
localitatea Saturn, se afla trupul unei
femei.
Polițiștii deplasați la fața locului au constatat că cele
sesizate se confirmă, echipajul medical sosit la fața locului
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constatând decesul, pe corpul acesteia nefiind identificate
urme de violență.

Trupul  a  fost  transportat  la  Morga  Spitalului  Municipal
Mangalia  în  vederea  efectuării  necropsiei  și  a  stabilirii
cauzelor decesului.

În  cauza  a  fost  întocmit  dosar  de  cercetare  penală  sub
aspectul săvârșirii infracțiunii de ucidere din culpă.

Pe aceeași temă:

ALERTĂ la Mangalia! A fost adus la mal cadavrul unei femei

Mai multe zone din Medgidia
vor rămâne fără apă timp de
14 ore!
22 mai 2024 13:46

În  vederea  executării  conectărilor
necesare a conductelor nou înființate la
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sistemul  centralizat  din  Municipiul
Medgidia,  în  cadrul  contractului:
”Lucrări  de  execuție  conexiune  a
conductelor de distribuție DN 110 mm PEHD
și transport DN 400 mm OL, strada Ovidiu
cu străzile Română și Lupeni”, RAJA S.A.
va întrerupe furnizarea apei miercuri –
22 mai 2024, în intervalul ora 07:00 –
21:00.
În acest timp, vor fi afectați de lipsa apei consumatorii din
următoarele zone:

–              Zona Hidrofor – Spital;

–              Cartier Ostrov;

–              Zona Poștă și Centru;

–              Cartierele VS-uri, Berărie și Catanga.

Ne cerem scuze pentru disconfortul creat abonaților, pe care
îi asigurăm că echipele de intervenție vor face tot posibilul
pentru  finalizarea  lucrărilor  și  reluarea  furnizării  apei
potabile în timp operativ.

Totodată, rugăm utilizatorii afectați de această lucrare sa
își asigure rezerva minimă de apă pentru consum și uz casnic
în perioada în care va fi sistata alimentarea cu apa.

Amintim consumatorilor că investițiile pentru modernizarea și
dezvoltarea  sistemelor  de  alimentare  cu  apă  potabilă  sunt
efectuate  în  beneficiul  lor  pe  termen  lung  și  vizează
asigurarea unor servicii ireproșabile și implicit creșterea
calității vieții.

Prin  implementarea  acestora  se  realizează  îmbunătățirea



capacității  de  transport  și  distribuție  a  apei  potabile,
asigurarea  debitului  de  alimentare  și  a  calității  apei,
reducerea pierderilor in rețeaua de distribuție, siguranța si
continuitatea furnizării serviciilor.

Apă  cu  presiune  scăzută  în
localitățile  Eforie  Nord,
Agigea și Lazu
22 mai 2024 13:46

Astăzi  –  20  mai  2024  pe  conducta  de
aducțiune, cu diametrul de 800 mm, de pe
strada  Zmeurei  din  localitatea  Eforie
Nord s-a înregistrat o avarie. Lucrătorii
RAJA fac tot posibilul pentru remedierea
situației  fără  a  sista  apa  către
consumatori,  însă  pentru  executarea
intervenției în condiții de siguranță a
fost  necesară  reducerea  presiunii  apei
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potabile din întreaga instalație.
Având în vedere lungimea conductei, diametrul mare și implicit
numărul de consumatori deserviți, în intervalul orar 14.00 –
20.00, apa se furnizează cu presiune scăzută în localitățile
Eforie Nord, Agigea și Lazu. În funcție de topografia rețelei
și de consumul din perioada menționată, în unele zone se poate
înregistra lipsa apei la robinete.

Ne  cerem  scuze  tuturor  abonaților  afectați,  pe  care  îi
asigurăm că echipele RAJA fac tot posibilul pentru remedierea
avariei și reluarea furnizării apei potabile în parametrii
optimi, în cel mai scurt timp.


